

《单词百科:recursive是什么意思?recursive怎么发音?recursive的解释和用法》

英语单词recursive是什么意思?recursive怎么读?recursive怎么发音?简答网为您整理了recursive的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



recursive怎么读

recursive的读音:[rɪˈkʊːsɪv]

recursive的意思

1、adj.回归的，递归的;

recursive的相关词组

1、recursive estimator [计]递归估计器[程序];

recursive的双语例句

1、The whole process of faring need no recursive computations or optimizations.

整个光顺过程无须迭代或优化,计算简便.

2、The URL is built up in every iteration of the recursive process.

URL在循环过程每个迭代中被建立.

3、A recursive algorithm for the complete source code for your reference.

递归算法的完整的源代码,供您参考.

4、It is recursive portal, be still transition swims for the net company?

是回归门户, 还是转型为网游公司?

5、Accordingly, recursive routines for insertion and printing will be most natural.

相应地, 在插入和打印操作中使用递归过程也是很自然的事情.

6、Most near earth remote sensing satellites adopt sun synchronous and recursive orbits.

近地轨道的遥感卫星绝大部分都采用太阳同步回归轨道.

7、In this paper, this method is called recursive stochastic finite element method.

提出了一种新的谱随机有限元分析方法——递推求解方法.

8、This procedure in the realization of fuzzy cluster analysis algorithm to achieve through the recursive classification.

本程序实现模糊数学中聚类分析算法,该算法通过递归来实现分类.

9、PageWalker is a recursive or to substituting pages Asp. Net Control tree structure.

PageWalker是一个能够递归迭代asp. net页面控件的树型结构.

10、The recursive algorithm of Dynamic Differential Programming is presented and it's convergence is proved.

推导时滞型微分动态规划的递推算法公式,在一定条件下证明其收敛性.

11、The model parameters are estimated using a recursive extended least square method.

6)用递归扩展最小二乘法估算了模型参数.

12、Design and implement of general recursive digital filters is presented in this paper.

本文阐明了递归数字滤波器的通用设计和实现的方法.

13、The answer is that it uses a recursive process.

答案就是它使用一个递归程序.

14、Recursive filtering of the image sequence is needed in order to improve image quality.

为了提高图像质量,需要对运动图像序列进行递归滤波,以减小噪声.

15、In the paper, an online identification algorithm based on recursive fuzzy clustering method is presented.

文章提出一种用于非线性模型在线辨识的模糊算法.

16、Kalman filtering is the recursive version of the first estimate.

卡尔曼滤波即是线性最小方差估计的递推形式.

17、This paper talk about cellular encoding and prove its completeness , closure, compactness and recursive and modularity.

本文系统地讨论了细胞编码方法,并证明其具有完备性、健壮性、紧密性、循环性和模块性.

18、Recursive algorithms in a data structures course are both important and difficult.

数据结构课程中的递归算法的教学既是重点又是难点.

以上是简答网为您整理的recursive怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于recursive的用法

、recursive的释义、recursive的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/recursive>